

Contributie Branchevereniging Maatschappelijke Kinderopvang

De hoogte van de contributie wordt jaarlijks door de leden op de Algemene Ledenvergadering vastgesteld. De contributie is gebaseerd op de (bruto) loonsom van werknemers (loon voor loonheffing) in het voorafgaande kalenderjaar.

De kosten zijn afhankelijk van de grootte van de organisatie, het minimumbedrag aan contributie is € 500,- per kalenderjaar.

- Voor het deel van de loonsom tot € 10.000.000 bedragen de kosten 1,6 ‰ van de loonsom.
- Voor het deel van de loonsom tussen de € 10.000.000 en € 15.000.000 bedragen de kosten 1,107 ‰ van de loonsom.
- Voor het deel van de loonsom meer dan 15.000.000 bedragen de kosten 0,81 ‰ van de loonsom tot een maximum bedrag van € 40.000.

Facturatie

De BMK factureert haar contributie per kalenderjaar in twee delen. Een voorschot in het voorjaar en een eindafrekening in najaar. Een kalenderjaar loopt van 1 januari tot 31 december. Word je later in het jaar lid van de BMK dan betaal je een evenredig gedeelte aan contributie.